
Základná škola Prievidza, Rastislavova ulica 416/4 

 

Zápisnica 
 z plenárneho zasadnutia RZ pri ZŠ Rastislavova, 

                                                    zo dňa 17.1.2013 

 

 

 

Dátum: 17.1.2013                                                        Počet prítomných: 

    15  zástupcov a  hostia 

                                                                                       podľa priloženej  

                                                                                       prezenčnej listiny 

 

 

 

Program: 1. Otvorenie  

       2. Správa o čerpaní finančných prostriedkov  

                  3. Činnosti na podporu školy 

                  4. Informácie zo strany vedenia školy 

                  5. Riešenie problémov triednych aktívov 

       6. Diskusia 

                  7. Záver 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

 

 K bodu 1/ : Predseda RZ - Ing. S.Cholevová privítala všetkých prítomných na 

zasadnutí Rodičovského združenia a oboznámila zúčastnených s programom. Zároveň podala 

vysvetlenie k obsahu e-mailu, ktorý bol v mesiaci november 2012 zaslaný predsedom 

triednych aktívov a dôvodu voľby tohoto postupu. Požiadala tiež niektorých predsedov  o 

zadanie aktuálneho mailového kontaktu pre tieto účely. P. Cholevová prítomným oznámila, že 

svoju neprítomnosť ospravedlnili: p. riaditeľka PhDr. V.Juríková a predsedovia TA 

1A,3A,4A,7A,9B. 

 

      K bodu 2 / : K správe o čerpaní finančných prostriedkov od 1.9.2012 do 31.12.2012 . 

Zostatok finančných prostriedkov príjmy na bank. účte 8.873,92 €, výdavky z účtu 5.218,02 

€, zostatok na  bank. účte k 31.12.2012 3.655, 90 €. Podrobnosti viď. príloha č. 2 zápisnice. 

 

    K bodu 3/ : Návrh nového loga, ktoré má slúžiť k propagácii nášho občianskeho 

združenia bol ako podnet rozposlaný predsedom TA na e-mailovú adresu, ktorí sa k nemu 

mali možnosť vyjadriť, uviesť pripomienky, ďalšie podnety, tieto boli akceptované / 

farebnosť loga, uvedenie názvu občianskeho združenia /. Za účelom darovania 2 % z daní  

príjmov nášmu rodičovskému združeniu bude v spolupráci so školou pripravený propagačný 

materiál, ktorý bude rozposlaný prostredníctvom triednych učiteľov rodičom, títo ho následne 

môžu preposlať svojim známym, obchodným partnerom a pod. Zvažuje sa aj možnosť 

inzercie  v novinách, na webovej stránke školy a iných médiách. Bol zahájený projekt 

spoločnosti Change Computer : Podpor svoju školu a vyhraj, žiakom boli odovzdané pravítka, 

na ktorých sú všetky pokyny, je potrebné odovzdať podpísanú fotokópiu z nákupu, za 
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spoločné nákupy spoločnosť CH.C. daruje určitú sumu škole a žiak môže vyhrať na konci 

školského roka Tablet. 

 

 

K bodu 4/ : Mgr. Tisaj ako zastupujúci vedenie školy na zasadnutí prítomným podal aktuálne 

informácie zo strany vedenia školy. Klasifikačná porada k I. polroku 23.1.2013, výpisy 

z vysvedčení k 31.1.2013, 1.2.2013 polročné prázdniny a zároveň zápis nových žiakov do 

prvých ročníkov. Vyučovací proces v pavilóne D musel byť dočasne preorganizovaný 

z dôvodu rekonštukcie toaliet, žiaci 9. ročníkov boli dočasne presťahovaní do iných 

priestorov, do konca budúceho týždňa je predpoklad dokončenia prác, Z dôvodu úniku tepla 

a ušetrenia energií boli v pavilóne medzi H-CH umiestnené plastové dvere. Uviedol, že škola 

riešila podnet rodičov 7.A a ich obedov pred hodinou TV, uviedol, že škola ponúkla riešenie, 

žiaci však s navrhovaným riešením zo strany vedenia školy nesúhlasili. Žiaci 9. ročníkov ako 

aj rodičia boli oboznámení s usmernením krajského školského úradu ohľadom prij. skúšok na 

stredné školy. Mgr. Tisaj poďakoval RZ za pomoc pri technickom vybavovaní tried a učební 

IK technikou / kúpa dataprojektorov, notebookov, plátna / Boli vybavené hlavne odborné 

učebne II. stupňa, boli prikúpené aj 2 licencie k výučbe, ktoré modernizujú a šetria čas pri 

vyučovacom procese. 

 

 

K bodu5/ :4.A dotaz ohľadom žalúzia, či vie vedenie školy zagarantovať, že v prípade ak 

žiakom do triedy zakúpia žalúzie, zostanú v nej do 9. ročníka. Mgr. Tisaj uviedol, že to 

zagarantovať nevie, uplatňuje sa na škole tzv. ročníkový princíp chodieb, ak by však došlo 

k nárastu počtu tried, táto požiadavka rodičov sa zagarantovať nedá, ak však rodičia do triedy 

investujú vlastné finančné prostriedky, škola vie zagarantovať, že v prípade nutnosti 

premiestniť triedu , táto dostane za svoje priestory /k rekonštrukcii či k lepšej vybavenosti 

ktorej prispeli rodičia / adekvátnu náhradu, škola sa snaží brať túto snahu rodičov vždy do 

úvahy / pri vymaľovaní, žalúzie a pod . / V 4. ročníku v triedach , ktoré si zabezpečili žalúzie 

resp. ho zabezpečia, rodičia budú následne ,,odškodnení „ pri presune svojich detí do 5. 

ročníkov na II. stupeň, že dostanú tomu adekvátnu náhradu.  

 

5.A vzniesla dotaz na vedenie školy, či je možné na webovú stránku školy umiestniť 

fotografie pedagogického zboru, v prípade ak by s tým učitelia v rámci pedagogického zboru 

súhlasili. Mgr. Tisaj uviedol, že sa týmto budú zaoberať , uvedené je potrebné prediskutovať 

s pedagogickým zborom. 

 

6.A dotaz ohľadom školského bufetu, či by sa nedala kontrolovať ponuka a sortiment 

predávaných výrobkov. Mgr. Tisaj uviedol, že ponuka v bufete je z hľadiska výživy 

v poriadku, je v ponuke tak biele ako aj cereálne pečivo, v prípade informácie o predaji 

energetických nápojov, toto nebolo potvrdené, išlo o ovocnú šťavu v plechovkách, tiež 

uviedol, že sortiment je prispôsobený dopytu žiakov / cukrovinky a pod. /, pitný režim 

ponukou tak ochutených aj neochutených nápojov, džúsy a pod.. Mgr. Tisaj uviedol, že 

o vznesenej požiadavke bude informovať p. riaditeľku.  

 

7.A dotaz k vysokej cene za lyžiarsky výcvik, rodičia v triede majú vedomosť, že na iných 

školách majú žiaci popri inštruktorovi v cene aj ubytovanie, stravu a cena je porovnateľná 

s ponukou našej ZŠ, kde je v cene / bez stravy / doprava za dennú dochádzku na LV, 

inštruktor spolu 60,- € a každé dieťa si ešte platí denný lístok na vlek.Dotaz so strany triedy, 

či by nebola možná v rámci LV aj výučba na snowboard / iné školy to v ponuke pre deti majú 

/ , tiež dotaz na vedenie školy, na základe akých kritérií určuje škola podmienky lyžiarskeho 
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výcviku, prečo bola zvolená denná forma LV. Mgr. Tisaj uviedol, že škola zvažuje 

prekvalifikovať LV na Hry v prírode formou 5-dňové kurzu, čím by boli možné viaceré 

variácie využitia týchto dní počas jesene, zimy či v letných mesiacoch, na LV sa tento šk. rok 

prihlásilo len 7 žiakov z celého ročníka, preto vedenie školy zvažuje prekvalifikovať lyžiarsky 

výcvik na hry v prírode, aj na základe vyššie uvedeného.  
 

Ostatní prítomní zástupcovia T.A. nemali dotazy a podnety zo svojich tried. 

 

K bodu6/ :nič 

K bodu7/ : 
Na záver plenárneho zasadnutia RZ Ing. Cholevová poďakovala prítomným za účasť. 

 

 
Zapísala: JUDr. Zuzana Kotríková .......................              Overil: .................................. 

 


